



Office of the Chancellor

جامعة الشارقة
UNIVERSITY OF SHARJAH

مكتب مدير الجامعة

تعميم رقم: (42) للعام الأكاديمي 2022/2023
Circular No. (42) for the Academic Year 2022/2023

Date: 15/05/2023

التاريخ: 2023/05/15

To: Vice Chancellors, Deans, Directors of Research Institutes and Centres, Associate Vice Chancellors, Directors of Centers and Departments, Faculty, Staff and Students

إلى: نواب مدير الجامعة، عمداء الكليات، مديري المعاهد والمراكز البحثية، مساعدي نواب مدير الجامعة، ومديري المراكز والمكاتب والإدارات وأعضاء الهيئتين التدريسية والإدارية والطلبة

Subject: UOS Faculty Incentive Awards and Sharjah Islamic Bank Award for Faculty and Students for the Academic Year 2022/2023

الموضوع: مكافأة جامعة الشارقة التشجيعية لأعضاء هيئة التدريس وجائزة مصرف الشارقة الإسلامي لأعضاء هيئة التدريس والطلبة للعام الأكاديمي 2023/2022 م

Dear All,

With reference to the subject above, the University formed four committees to review the files of the nominees for the UOS Faculty Incentive Awards for Distinguished Faculty Members in the areas of scientific research, teaching, and university and community service and the Sharjah Islamic Bank Award for Faculty and Students in the field of research. The committees carried out through reviews of the files based on the awards criteria. Having considered the evaluations of the four committees and met with the heads of those Committees in the presence of the concerned Vice Chancellors, I am pleased to announce the names of the faculty members and students who have won the awards for this year (please see attached list).

On behalf of myself and all members of the University community, I would like to extend my warmest congratulations to all winning faculty members and students. These awards represent appreciation for your valued and distinguished efforts in scientific research, teaching and university and community service, which contribute greatly to the University's goals and aspirations.

Wishing you all continued success in serving the University and community.

Best regards and congratulations,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد،

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فقد شكلت الجامعة أربع لجان لدراسة ملفات المرشحين لكل من مكافأة جامعة الشارقة التشجيعية السنوية لأعضاء هيئة التدريس المتميزين في مجال البحث العلمي والتدريس وخدمة الجامعة والمجتمع، وجائزة مصرف الشارقة الإسلامي لأعضاء هيئة التدريس والطلبة في مجال البحث العلمي. وقامت اللجان بدراسة الملفات دراسة مستفيضة وفقاً لمعايير الترشيح لكل من المكافأة والجائزة. وبعد دراستنا لتقييم اللجان الأربع واجتماعنا مع رؤسائها بحضور نواب المدير المعنيين، يسرنا الإعلان عن أسماء أعضاء هيئة التدريس والطلبة الفائزين بهذه الجوائز لهذا العام كما هو مبين في اللائحة المرفقة بهذا التعميم.

وبالأصالة عن نفسي وعن كافة العاملين في الجامعة أتقدم للسادة أعضاء هيئة التدريس والطلبة الفائزين بهذه الجوائز بأطيب التهاني المباركة، فهذا يشكل تكريماً لجهودكم القيمة وتميزكم في مجالات البحث العلمي والتدريس وخدمة الجامعة والمجتمع، مما يساهم في تحقيق أهداف الجامعة وتطلعاتها.

أتمنى لكم جميعاً مزيداً من العطاء ودوام التوفيق والنجاح.

وتقبلوا فائق التحية والتقدير

Professor Hamid M.K. Al Naimiy,
Chancellor

أ.د. حميد مجول النعيمي
مدير الجامعة

Sharjah Islamic Bank Award for Scientific Research Academic Year 2022/2023

Faculty Category

SN	The Winning Research Project	Winner on Behalf of the UoS Faculty Members Research Team	College	Amount / AED
1	Functional consequences of Genetics variant in TMCI and TMC2 within a United Arab Emirates family with Pre-lingual hearing loss By: Abdullah Al Mutery, Walaa Kamal Eldin Mohamed, Mona Mahfood, Jihen Chouchen, Abdelaziz Tlili	Dr. Abdullah Fahad AL Mutery	College of Sciences	10,000
2	Analysis for hybrid photovoltaic/solar chimney seawater desalination plant: A CFD simulation in Sharjah, United Arab Emirates By: Muhammad Tawalbeh, Shima Mohammed, Aesha Alnaqbi, Shouq Alshehhi, Amani Al-Othman	Dr. Muhammad Tawalbeh	College of Engineering	10,000
3	Exploring the quality of smoking cessation in community pharmacies: A simulated patient study. Research in Social and Administrative Pharmacy By: Hamzah Alzubaidi, Zubin Austin, Ward Saidawi, Vaughan W. Rees	Dr. Hamzah Tareq AL Zubadi	College of Pharmacy	10,000
4	نحو رؤية قانونية جديدة لهدف الشركة التجارية في ضوء المسؤولية المجتمعية لشركات المساهمة -دراسة مقارنة	Dr. Alaa Yakoob Yousif	College of Law	10,000



جامعة الشارقة
UNIVERSITY OF SHARJAH

Students' Category

SN	The Winning Research Project	Winner on Behalf of the UoS Students' Research Team	College	Amount / AED
1	Published Article Related to PhD Research: MLH1 mediates cytoprotective nucleophagy to resist 5-Fluorouracil-induced cell death in colorectal carcinoma By: Shaista Manzoor, Maha Saber-Ayad, Azzam A. Maghazachi, Qutayba Hamid, and Jibran Sualeh Muhammad	Ms. Shaista Manzoor	College of Medicine	10,000
2	Published Article Related to MSc Research: Design and synthesis of new adamantyl derivatives as promising antiproliferative agents By: Afnan I. Shahin, Seyed-Omar Zaraei, Bilal O. AlKubaisi, Saif Ullah, Hanan S. Anbar, Randa El-Gamal, Varsha Menon, Mohammed S. Abdel-Maksoud , Chang-Hyun Oh, Raafat El-Awady, Nicolly Espindola Gelsleichter, Julie Pelletier i, Jean S´evigny, Jamshed Iqbal, Taleb H. Al-Tel, Mohammed I. El-Gamal	Ms. Afnan I. Shahin	College of Pharmacy	10,000
3	Published Article Related to MSc Research: A Comparison of Two Forward Head Posture Corrective Approaches in Elderly with Chronic Non-Specific Neck Pain: A Randomized Controlled Study By: Aisha Salim Al Suwaidi, Ibrahim M. Moustafa, Meeyoung Kim, Paul A. Oakley and Deed E. Harrison	Ms. Aisha Salim Al Suwaidi	College of Health Sciences	10,000